
  Styremøte 11-2019 
 

Dato: Tirsdag 10.09.2019 kl 2000 
Sted: Varmestua 
Til stede fra styret: Ketil, Reidun, Joachim, Arild, Hilde og Katinka 
Fraværende: Monica, Raymon og Jomar 
Innkalt på siste møte og på messenger 2/9 og 9/9 
 
Nye saker: 
 
69/19 Godkjenning av siste referat  
Referat nr 10 godkjennes på neste møte. 
 
70/19 Evaluering av Sirkus Agora 
Det ble god fortjeneste etter få timers arbeid. 
Inntekt fra parkering og leie av sirkustomt. 
Det ble også tid til litt sosialt både før og etter parkeringsjobben. 
 
71/19 Veterinærrom (status) 
Det er ikke signert avtale enda. 
Inne på veterinærrommet er det ordnet med kjettinger og lys. Samt klokke for å henge opp i 
gapahuken ved mønstringsbanen. 
Det er fremdeles litt småtteri Sidsel trenger, og hun lager en oversikt til oss. 
 
Hesteeierne er godt fornøyde med tilbudet  
 
72/19 Møte Skoglund ang Nye Leangen torsdag 12. september 
Åpent informasjonsmøte. Starter kl 1800. 
Vi tar det i klubbhuset. 
Reidun handler inn. Monica baker ei kake. 
Ketil og Joachim stiller fra styret som verter. 
 
73/19 Status medlemsregister 
Status fra Monica: 

Har fått fem utmeldinger. 

Til de av dem som enda ikke har betalt inn og som det er sendt mail til vil jeg nå sende i 

post for å se om de ser fakturaen. Jeg begynner også å sende mldinger for å høre. 
 
74/19 Kjøring 5. oktober. Fosen Grand Prix, montéløp kald 
Vi setter inn montéløp for kaldblods. Joar Otto Eide har kjøpt inn sølvpokal og dekken som 
gis ut til vinneren. For øvrig settes vanlig 2/3 premiering på de øvrige plasseringene i løpet. 
Bruker samme prop som Orkdalen hadde 10.8.2019. 
 
Pga at Fosen Grand Prix for kaldblods ikke ble avholdt på Bjugn, blir det isteden kjørt på 
Skoglund. Her gjelder egne statutter. 
 
Vi tilbyr reisetilskudd for bom og/eller ferge. 
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Hilde lager arrangement på FB. 
 
75/19 Høstkonferanse 2-3. november 
Reidun er fremdeles ok. 
Hilde får ikke til å delta likevel, men Arild tror han får det til. 
 
76/19 Dugnad ridebane 
Ridebanen vår gror litt igjen i hjørnene. Her må vi ta i et tak. 
Vi må også se på gjerdet, samt hvordan vi kan prøve å unngå at det samles så mye vann på 
ridebanen. 
 
77/19 Andre dugnadsoppgaver 
Legge gulv i klubbhuset.  
Ordne nødutgangen. Se på å lage en platting utenfor nødutgangen med HC-rampe. 
 
Eventuelt: 
78/19 Sikkerhet ved arrangement 
Vi må lage en oversikt over hvilke sikkerhetstiltak som skal utføres og gjennomføres ved 
arrangement på Skoglund. Disse tiltakene må både arrangør og leietaker forholde seg til. 
 
 
Neste styremøte 1. oktober 2019 
 
 
Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet. 
 
 
Styrereferat sendes ut til styremedlemmene på mail. 
Referatet godkjennes på neste styremøte. 
 
 


